

	62701X	自然語言處理(Natural Language Processing)														3	3			智慧辨識模組 Intelligent Recognition Module
	62702A	雲端技術實務(Cloud Technology Practice)														3	3			資訊工程模組 Information Engineering Module
	62702E	智慧製造技術(Smart Manufacturing Technology)														3	3			智慧機電模組 Intelligent Electromechanical Module
	627000	最佳化方法(Optimization Methods)																3	3	資料科學模組 Data Science Module
		合計	0	0	3	3	9	9	12	12	12	12	0	0	12	12	3	3		
中心 專業 選修 (開設 8 學分)	62701J	英文閱讀與聽力訓練(一)(English Reading and Listening Comprehension (I))	0.5	2																榮譽學程課程 Honors Program
	62701K	英文閱讀與聽力訓練(二)(English Reading and Listening Comprehension (II))			0.5	2														榮譽學程課程 Honors Program
	62701L	英文閱讀與聽力訓練(三)(English Reading and Listening Comprehension (III))				0.5	2													榮譽學程課程 Honors Program
	62701M	英文閱讀與聽力訓練(四)(English Reading and Listening Comprehension (IV))					0.5	2												榮譽學程課程 Honors Program
	62701N	英文簡報與寫作(一)(English Presentation and Writing (I))														3	3			榮譽學程課程 Honors Program
	62701O	英文簡報與寫作(二)(English Presentation and Writing (II))																3	3	
		合計	0.5	2	0.5	2	0.5	2	0.5	2	0	0	0	0	3	3	3	3		
課程總表 備註	<p>1.最低畢業學分最少應修畢 148 學分，認定如下： (1)共同必修 42 學分，通識選修至少 8 學分(五類型，任選四類型各 2 學分)，專業必修 59 學分(含中心專業必修 20 學分，學程專業必修 39 學分)，專業選修 39 學分，合計 148 學分。 (2)修課限制：每學期選課上限為 27 學分，大一、大二選課下限為 16 學分，大三、大四選課下限為 9 學分。 (3)三上課程採取濃縮授課(原一週授課時數三小時的課程，變更為一週授課四小時)。 (4)必修體育(三)、體育(四)，於大二至大四，採興趣選項教學。 (5)修習本學位學程榮譽學程學生，「英文閱讀與聽力訓練(一)-(四)」和「英文簡報與寫作(一)-(二)」為必修，但英文多益成績達標者(700 分)可免修「英文閱讀與聽力訓練(一)-(四)」。</p> <p>1.A minimum of 148 credits are required for graduation, and at least one credit program must be completed. Standards for recognition are listed as follows: (1)42 credits from common required courses, at least 8 credits from elective General Education courses (choose four categories from the given five categories; 2 credits for each category), and 98 credits from major required/elective courses, totaling 148 credits in all. 2.Course Restrictions: The maximum number of credits allowed per semester is 27. For freshmen and sophomores, the minimum number of credits for course enrollment is 16, while for juniors and seniors, it is 9. 3.The courses in the third semester will adopt intensive teaching. Courses that originally had three hours of class per week will be changed to four hours of class per week. 4.Students are required to take Physical Education (III) and Physical Education (IV). PE courses can be selected based on students' interest in their second to fourth years. 5.For students enrolled in the Honors Program, "English Reading and Listening Comprehension (I)-(IV)" and "English Presentation and Writing (I)(II)" are required courses. However, students who achieve a satisfactory TOEIC score (700 points) are exempt from taking "English Reading and Listening Training (I)-(IV)".</p>																			
通識總表 備註																				